

**Nasional**

MS 14

Selat Johor 'mati'

# Laporan dibawa ke Parlimen hari ini

## Usaha cari penyelesaian terbaik

Oleh Mohamed Farid Noh  
farid\_noh@bh.com.my

**Johor Bahru:** Laporan muka depan *BH* semalam bertajuk Selat Johor 'mati' yang memaparkan isu pencemaran akan dibawa ke sesi Persidangan Kamar Khas Dewan Rakyat, petang ini.

Ahli Parlimen Pasir Gudang, Hassan Karim, berkata langkah itu bagi membolehkan jalan penyelesaian terbaik dicari selepas isu itu didedahkan semalam.

"Esok (hari ini) saya bersama lapan Ahli Parlimen dari Johor akan bertemu Menteri Tenaga, Sains, Teknologi, Alam Sekitar dan Perubahan Iklim, Yeo Bee Yin dalam Persidangan Kamar Khas Dewan Rakyat pada jam 5 petang.

"Saya akan bawakan laporan *BH* mengenai Selat Johor 'Mati'

yang membabitkan sungai dan kawasan perairan Pasir Gudang bagi dibincangkan supaya penyelesaian terbaik dapat dicari bersama-sama.

"Pencemaran sungai serta perairan di Pasir Gudang sehingga ke Selat Johor bukan baru setahun dua, malah sudah lebih 10 tahun. Maka kali ini tindakan lebih tegas perlu dicari dan diambil.

"Saya juga akan membawakan hasil dialog meja bulat berkaitan pencemaran udara Pasir Gudang yang diadakan minggu lalu dalam sesi khas esok," katanya ketika dihubungi *BH*.

Semalam *BH* dalam laporan eksklusifnya melaporkan, hidupan laut di Selat Johor kini diancam kepupusan, menyebabkan punca rezeki ratusan nelayan terjejas apabila pencemaran toksik didakwa sudah berlarutan sejak lebih 10 tahun lalu.

Insiden pencemaran sungai di sekitar selat yang turut dikenali sebagai Selat Tebrau, menambah derita nelayan apabila sisa toksik didakwa dibuang dan dialirkan secara haram sejak se-



### Keratan akhbar *BH* semalam.

kian lama sehingga meracuni hidupan laut.

Tinjauan *BH* di beberapa sungai, termasuk Sungai Kim Kim, mendapati aliran seakan-akan minyak hitam pekat mengalir dari hilir sungai dan lapisannya mencemari Sungai Kim Kim yang bersambung de-

ngan Selat Johor.

Sungai lain yang didakwa tercemar dengan toksik sehingga menjejaskan pendapatan nelayan, termasuk Sungai Masai, Sungai Masai Kecil, Sungai Perempi, Sungai Latoh serta Sungai Perigi Acheh, semua bersambung dengan Selat Johor.